

To: [5.1.2e] [5.1.2e@minvws.nl]; [5.1.2e] [5.1.2e@minvws.nl]  
 From: [5.1.2e]  
 Sent: Thur 7/29/2021 2:20:26 PM  
 Subject: Covid dossiers voor volgende week  
 Received: Thur 7/29/2021 2:20:27 PM

Hoi [5.1.2e]

In het kader van een kleine overdracht: er spelen nog een aantal corona zaken die niet met de augustusbrief te maken hebben en die wel volgende week opkomen. Een aantal leiden mogelijk tot escalatie (bijv ggd-ghor) dus vandaar ook jou in de cc, [5.1.2e]

#### 1. GGD-GHOR voorschotten voor 2<sup>e</sup> helft 2021

Bij ISB9 zijn er additionele middelen verkregen om de dienstverleningsovereenkomsten met de GGD-GHOR voort te zetten in de 2<sup>e</sup> helft van 2021. Hierin is een gewijzigde financiële paragraaf opgenomen dat ze een 20% voorschot krijgen. Inmiddels begint de liquiditeitspositie van de GGD-GHOR krap te worden, en daarom wil PDC19 snel tot een betaling over gaan.

Ik zie hier 2 knelpunten:

- i. Bij een voorschot is instemming van MinFin benodigd als ze geen bankgarantie kunnen overleggen. Degene van BBE die deze normaliter behandelt, is tot 11 augustus op vakantie. Het zal dus sowieso pas tweede helft augustus worden om via deze route instemming te verkrijgen. Dat is te laat gezien de liquiditeitspositie
- ii. De bepaling wordt veranderd in de DVO maar dit zal wel wat gedoe opleveren met de GGD-GHOR, en er moet gekeken worden dat er dan nog steeds voldoende controle kan plaatsvinden op werkelijke kosten op de facturen.

GGD-GHOR gaat dit waarschijnlijk escaleren. Vanuit rechtmatigheidsperspectief kunnen wij niet instemmen met een voorschot zonder getekende DVO en zonder instemming van MinFin. PDC19 wil nu zelf ook escaleren naar hun directeur om tot betaling over te gaan, vooruitlopend op de tekening van de addenda. Dit is natuurlijk helemaal een bijzondere route.

#### 2. Testen voor toegang – verlenging met 3 maanden

PDC19 stuurt morgen een mail aan SON met de verlenging van de DVO voor 3 maanden. Financiën is akkoord met deze juridische verlenging, omdat we op basis van de bepaling in het huidige contract alleen maar per 3 maanden kunnen verlengen. De financiële consequentie wordt pas vastgelegd in een addendum voor september. Dat kan nu nog niet vastgelegd worden, omdat SON geen begroting heeft aangeleverd. [5.1.2e], de opdrachtmail vanuit [5.1.2e] wordt door [5.1.2e] nog met jou afgestemd. De mobiele testcapaciteit in september is een bijzondere bepaling: bij de bespreking over meerdaagse evenementen in augustus is in de mcc mobiele testcapaciteit toegezegd. SON en PDC willen ook in september de mobiele testcapaciteit inzetten. In feite kan je stellen dat als de opdracht 225k per dag blijft, het niet uit maakt of SON deze op vaste plekken organiseert of mobiel inzet. Maar het moet uiteindelijk niet tot meer capaciteit leiden, of tot meer kosten dan we voor september hebben gereserveerd in onze begroting (118,4 mln incl de verlenging voor Loveland en de XL teststraten).

#### 3. Mediq en Dienst Testen

Per 15 augustus neemt de Dienst Testen de inkoop en betalingen over van Mediq. Er wordt bekeken welke verplichtingen precies over zullen gaan. Er was wel een PM post opgenomen voor Mediq in de begroting van DT maar deze zou nog verder ingevuld worden.

Inmiddels heeft Dt in kaart gebracht hoeveel dit ongeveer zal zijn. In beginsel is dit 4,1 mln voor disposables. Er is wel een post van 50 mln opgenomen in de begroting voor disposables die nog niet verplicht is. Dat biedt ruimte, maar ik kan nu op de weinige informatie die ze hebben gegeven nog niet beoordelen of dit tot problemen gaat leiden. Verderop in de mail spraken ze namelijk opeens over 55,6 mln.

#### 4. Antigeentesten spoor 2a

Dit is nog niet met Financiën besproken, maar vanuit PDC19 wordt dit wel als wenselijk gezien: de antigeen testen die in spoor 2a gebruikt worden zijn op 4 oktober op als er vanaf nu elke dag maximaal getest wordt. De komende 2 weken is dat sowieso nog niet van toepassing, en zal dus 'Day Zero' naar achteren schuiven. Echter komt er een moment dat de antigeen testen die er nu zijn, op raken. PDC19 wil graag dat de Dienst Testen hierop anticipeert en extra testen inkoop. Mogelijk op zelfs een hoger niveau dan nu (nu 225k gerekend, maar je kunt ook rekenen met 400k). Dit zou vooruitlopen op a) inzet van de capaciteit voor testen voor toegang na september en b) mogelijke inzet van TvT voor het onderwijs.

Hier speelt vooral de tijd: er zijn nu nog voldoende testen tot begin/midden oktober. Als je tijdig over testen wilt beschikken voor de periode daarna, moet je spoedig gaan aanbesteden. Daar is nu geen budget voor waarschijnlijk. Maar er is nog geen besluit genomen voor de periode daarna. Dus bij afwachten van de besluitvorming krijg je oftewel je testen niet op tijd, of je moet ze onrechtmatig aankopen zonder aanbesteding. Bij het vooruitlopen op de besluitvorming loop je het risico dat je testen inkoop die je vervolgens niet gebruikt.

Groet,

[5.1.2e]